
________________________________________________________________________ 

9. seja – 26. 9. 2024 

    

 

1 

OSNOVNA ŠOLA ŽIRI 

Svet Osnovne šole Žiri in VVE 

 

 

Z A P I S N I K 
 

9. seje Sveta Osnovne šole Žiri in VVE, ki je potekala v četrtek, 26. septembra 2024,   

s pričetkom ob 18.30 v novi zbornici šole. 

 

Prisotni:  
Člani Sveta Osnovne šole Žiri in VVE  (v nadaljevanju Svet šole): 

Vida Pondelek (predsednica), Tanja Ficko Trček, Polona Mohorič Poljak, Tina Filipič, Andraž 

Tušek, Gregor Mlinar, Polona Burnik, Petra Cankar, Jerneja Likar, Nastja Šink. 

Opravičeno odsotna: Maja Justin Jerman 

Na seji so bili prisotni tudi: ravnatelj, Marijan Žakelj; pomočnica ravnatelja v vrtcu, Andreja 

Oblak Kavčič in sindikalna zaupnica, Marja Istenič. 

Zapisnikarica: Damijana Jesenko Capuder 

 

Za potrebe zapisnika se je seja snemala. 

 

Besedo je prevzela predsednica Sveta šole in ugotovila sklepčnost. Prisotnih je bilo 10 članov. 

 

Predlagala je  naslednji  d n e v n i  r e d : 

 

1. Pregled prisotnosti in ugotovitev sklepčnosti; 

 

2. Sprejem dnevnega reda 9. seje;  

 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 8. seje z dne, 14. 3. 2024; 

 

4. Obravnava in sprejem Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za OŠ Žiri za 

šolsko leto 2023/2024;  

5. Obravnava in sprejem Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za Vrtec pri OŠ 

Žiri za šolsko leto 2023/2024; 

6. Obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta za OŠ Žiri za šolsko leto 2024/2025;                              

7. Obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta za Vrtec pri OŠ Žiri za šolsko leto 

2024/2025;   

8. Sprejem Publikacije o življenju in delu vrtca za šolsko leto 2024/2025; 

9. Sprememba cene šolskih kosil; 

10.  Imenovanje pritožbene komisije na podlagi 60. b in 60. c člena Zakona o osnovni šoli; 

11. Obravnava in sprejem prenovljenih Pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta;  

12. Razno (predlogi, pobude in vprašanja). 
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K 2. točki: 

Sprejem dnevnega reda 9. seje; 

S K L E P  št. 9-1: 

Svet šole je soglasno sprejel predlagani dnevni red za 9. sejo Sveta šole. 

 

 

K 3. točki: 

Pregled sklepov in potrditev zapisnika 8. seje z dne, 14. 3. 2024; 

Zapisnik 8. seje je objavljen na spletni strani šole. Povabljeni so ga prejeli tudi po e-pošti. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

S K L E P  št. 9-2: 

Svet šole je soglasno potrdil zapisnik 8. seje z dne 14. 3. 2024. 

 

 

K 4. točki: 

Obravnava in sprejem Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za OŠ Žiri za šolsko 

leto 2023/2024 

 

Gradivo so vabljeni prejeli po elektronski pošti.  

 

Ravnatelj je prevzel besedo in na kratko povedal: 

 Realizacija šol v naravi: zaradi vremena nekaterih aktivnosti nismo uspeli izpeljati. 

Tako v lanskem šolskem letu nismo izvedli planinske šole, tudi letos smo jo že prestavili. 

Poletno šolo v naravi na Debelem rtiču smo zaradi ujme izvedli šele v oktobru lanskega 

leta. Tudi smučarsko šolo smo bili primorani prilagoditi in izvesti na Soriški planini z 

dnevnimi obiski smučišča..  

 Po daljšem času smo izpeljali ŽIR-ŽAV. 

 Pri tekmovanjih iz znanj je izpostavil Terezijo Praznik, ki je blestela kar s tremi zlatimi 

državnimi priznanji. 

 NPZ – nacionalno preverjanje znanja je bilo izvedeno v 6. in 9. razredih. Preverjanja 

so opravljali iz slovenščine, matematike in angleščine. Naši učenci so bili zelo uspešni. 

Pri vseh predmetih so bili rezultati 9. razredov nad slovenskih povprečjem, v 6-ih pa le 

pri angleščini malenkost (0,2%) pod slovenskim povprečjem. Učenci se na NPZ-je niso 

posebej pripravljali. V preverjanja so bili vključeni vsi učenci, tudi tisti z odločbami, 

tako da so rezultati odraz sprotnega dela pri pouku in realno prikažejo znanje učencev. 

Analiza stanja in predlogi izboljšav so narejeni.  

 

Podrobnejše poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta so člani sveta šole prejeli po e-

pošti. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

 

S K L E P  št. 9-3: 

Svet šole je soglasno sprejel Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za OŠ Žiri za 

šolsko leto 2023/2024 skupaj s prilogami. 
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K 5. točki: 

Obravnava in sprejem Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za Vrtec pri OŠ Žiri 

za šolsko leto 2023/2024 

 

Gradivo so vabljeni prejeli po elektronski pošti. 

 

Besedo je prevzela Andreja Oblak Kavčič, pomočnica ravnatelja v vrtcu in povedala, da so 

realizirali vse zastavljene projekte na ravni vrtca in oddelkov, vse interesne dejavnosti, 

obogatitven program, kot tudi plan dela po mesecih, roditeljske sestanke, seje svetov staršev, 

mesečne pogovorne urice po oddelkih, izvedli so vse načrtovane delavnice in prireditve za 

starše in stare starše. Strokovne delavke so v prednovoletnem času pripravile in zaigrale igrico 

«Bi se gnetli na tej metli« v dvorani DPD Žiri. Preko leta so izvedli vse načrtovane izlete in 

letovanja, realizirani so bili vsi tematski sklopi in lutkovni abonma. V zmanjšanem obsegu pa 

je bil, zaradi pomanjkanja snega, realiziran tek na smučeh. Tudi ure pravljic so zaradi 

odsotnosti knjižničarke iz ljudske knjižnice izvajali le občasno, s pomočjo naše šolske 

knjižničarke. Izvedli so tudi vsa izobraževanja za zaposlene, vse prednostne naloge in 

sodelovanja s starši. Pri tem je izpostavila slab obisk predavanj za starše.  

Podrobnejše poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta so člani sveta šole prejeli po e-

pošti. 

Ravnatelj je omenil dobro medgeneracijsko sodelovanje z domom starejših občanov Senecura. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

S K L E P  št. 9-4: 

Svet šole je soglasno sprejel Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za Vrtec pri OŠ 

Žiri za šolsko leto 2023/2024 skupaj s prilogami. 

 

 

K 6. točki: 

Obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta za OŠ Žiri za šolsko leto 2024/2025 

 

Gradivo so vabljeni prejeli po elektronski pošti. 

 

Ravnatelj, Marijan Žakelj je ponovno prevzel besedo in poudaril glavne projekte: 

 

 projekt Varno in spodbudno učno okolje, ki ga vodi Zavod republike Slovenije za šolstvo, 

na naši šoli poteka že drugo leto. Letos bomo projekt razširili med učence in zaposlene na 

šoli. Poudarek je na pozitivni klimi tako med učenci, kot tudi v kolektivu. Osredotočili se 

bomo na psihološko odpornost, duševno zdravje in psihično blagostanje. Strokovni delavci 

bodo deležni usposabljanj, svetovanj in praktičnih pristopov. 

 

 Raziskovalne naloge: gibanje Mladih raziskovalcev za razvoj Žirov je namenjeno učencem 

zadnje triade, ki se želijo preizkusiti na raziskovalnem področju. Smo ena redkih šol na 

gorenjskem, ki temu posveča veliko pozornosti, zato pohvala in zahvala vsem mentorjem, ki 

sodelujejo in spodbujajo učence k delu. V lanskem šolskem letu je bilo izdelanih osem 

raziskovalnih nalog, dve sta prejeli srebrno državno priznanje. Razpis nalog za letošnje leto 

je že objavljen. Projekt finančno podpira Občina Žiri. Naloge iz prejšnjih let so objavljene 

na spletni strani šole.  
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 Projekt Šolski vrt  poteka peto leto. Učenci redno obiskujejo vrt, imajo tudi učilnico v 

naravi. Za vrt bodo v prihodnje skrbeli trije učitelji. Prostor koristimo za razne dejavnosti 

in pouk v naravi. Letos so na vrtu imeli tudi zaključek bralne značke. 

 

 S podjetniškim krožkom bo pod okriljem Razvojne agencije Sora tudi v tem šolskem letu 

nadaljevala Lucija Kavčič. Namenjen je spodbujanju ustvarjalnosti, inovativnosti in 

podjetnosti med mladimi. Učenci izberejo poslovno idejo in izdelajo poslovni načrt, ki ga 

potem predstavijo na regijskem srečanju. Obiskujejo ga učenci 7. in 8. razredov.  

 

 V šolskem letu 2024/2025 imamo v 24 oddelkih vpisanih 520 učencev. Od tega jih 26 prihaja 

iz drugih šolskih okolišev. Zanimivo je da imamo 50 dečkov več kot deklic. 

 

 Razširjen program – RAP se bo v osnovne šole uvajal do šolskega leta 2028/2029. 144 šol 

je že vključenih. Naša šola z vključitvijo ne bo hitela. Spremljamo dogajanja po drugih 

šolah.  

 

 Prostorski in materialni pogoji dela: ministrstvo že pet let ni razpisalo sredstev za IKT 

tehnologijo. V planu imamo nabavo 20 namiznih računalnikov, 16 monitorjev in 4 

prenosnikov.  

 

 Investicijsko vzdrževanje: redno skrbimo za vzdrževanje posameznih delov šole. Zaradi 

okvare kotla v kuhinji je ravnatelj predlagal nabavo novega na elektriko, ki naj bi nam služil 

v primeru, da plina zmanjka, oz. da imamo težave z zračenjem. Največjo investicijo 

predstavlja predelava stare kuhinje v dodatni oddelek vrtca in zbornico. Občina pripravlja 

dokumentacijo in je že namenila 100.000 € v proračun. Z deli naj bi pričeli že letos, pa 

imajo težave s pridobivanjem dovoljenj.  

 

 Kadri: s pomanjkanjem učiteljskega kadra do sedaj nismo imeli težav. Za nadomeščanje 

učiteljice tehnike pa bomo zaposlili kandidata, ki ni ustrezen. Se bo pa v prihodnjih letih še 

nekaj učiteljev upokojilo. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

S K L E P  št. 9-5: 

Svet šole je soglasno sprejel Letni delovni načrt za OŠ Žiri za šolsko leto 2024/2025 skupaj s 

prilogami. 

 

 

K 7. točki: 

Obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta za Vrtec pri OŠ Žiri za šolsko leto 2024/2025    

 

Gradivo so vabljeni prejeli po elektronski pošti. 

 

Besedo je ponovno prevzela pomočnica ravnatelja v vrtcu, Andreja Oblak Kavčič in povedala 

da bodo v letošnjem šol. letu še naprej nadgrajevali projekt Ekologija. Imajo že otroški bazar, 

kjer starejši otroci podarjajo mlajšim oblačila in knjige. Velik poudarek imajo na ločevanju 

odpadkov in odnosa do hrane. Nadaljevali bodo s prednostno nalogo »Empatija in moč sočutja 

v medsebojnih odnosih«, s poudarkom na socializaciji, bontonu, na upoštevanju pravil, 

spoštovanju, pozitivni klimi in na samostojnosti. Zaživele so prijateljske hospitacije, obisk otrok 
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in vzgojiteljic enega oddelka v drugem oddelku in izvajanje skupne dejavnosti. Izkazale so se 

kot primer dobre prakse. Tudi projekti ostajajo isti. Tudi projekt Mreža gozdnih vrtcev se je 

izkazala kot primer dobre prakse. V tem mesecu bodo naredili gozdno igralnico, ki jo bo 

mogoče obiskovali ne glede na vremenske razmere. Interesne dejavnosti ostajajo iste: pevski 

zbor, terapevtski pes, joga, športno-gibalni Mali sonček. 

Glede prehrane imamo nove smernice, ki so objavljene tudi na spletni strani vrtca. Pohvalila 

je sodelovanje s specialno pedagoginjo, ki zagotavlja dodatno strokovno pomoč. Sodelovanje s 

starši ostaja enako, veliko bo medgeneracijskega sodelovanja. Letos ne bodo sodelovali na 

Miklavževem sejmu, ampak na prireditvi s prižigom lučk, kjer bodo prav tako prodajali svoje 

izdelke in zaslužek namenili v šolski sklad. Tudi izleti in letovanja ostajajo isti. 

Vsa nadomeščanja porodniških odsotnosti poskušajo zagotavljati čim bolje. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

S K L E P  št. 9-6: 

Svet šole je soglasno sprejel Letni delovni načrt za Vrtec pri OŠ Žiri za šolsko leto 2024/2025 

skupaj s prilogami. 

 

 

K 8. točki:  

Sprejem Publikacije o življenju in delu vrtca za šolsko leto 2024/2025; 

 

Publikacijo so vabljeni prejeli po elektronski pošti. 

 

Publikacijo za vrtec zajema bistvo Letnega delovnega načrta. Prejeli so jo tudi starši na 

roditeljskih sestankih. Ravnatelj je dodal, da mora glede na 3. člen Pravilnika o publikaciji 

vrtca, publikacijo vrtca sprejeti Svet šole na predlog ravnatelja. Ker pa je za vrtec to obvezen 

dokument, za šolo pa ne, imamo ločeni publikaciji. Objavljena je tudi na spletni strani šole. 

S K L E P  št. 9-7: 

Svet šole je soglasno sprejel Publikacijo o življenju in delu vrtca za šolsko leto 2024/2025. 

 

 

K 9. točki: 

Sprememba cene šolskih kosil 

Besedo je prevzel ravnatelj in povedal da se cene kosil že 5 let niso dvignile, cene surovin pa 

so se v tem času povečale za več kot 30 %. Cene malice so predpisane s strani ministrstva in 

ostajajo iste. Učence 5. razredov smo uvrstili med kosila do 9. razredov, kjer je obrok večji.  

Nove cene kosil: 

- Cena kosila od 1. do 4. razreda je 1,80 € (stara cena 1,50 €) 

- Cena kosila od 5. do 9. razreda je 2,30 € (stara cena 2,00 €) 

- Cena popoldanske malice je 0,60 € (stara cena 0,40 €) 

- Cena kosila za zunanje je 4,00 € (stara cena 3,00 €). 

 

Povedal je da se moramo držati smernic za prehranjevanje, ki so bile predstavljene že na 

roditeljskih sestankih in poudaril da se prehranske navade pričnejo doma. 

 S K L E P  št. 9-8: 

Svet šole je soglasno sprejel nove cene šolskih kosil, ki veljajo od 1.10.2024 dalje. 
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K 10. točki: 

Imenovanje pritožbene komisije na podlagi 60. b in 60. c člena Zakona o osnovni šoli 

Predsednica je razložila pomen Pritožbene komisije. Šola mora po 60. c členu Zakona o osnovni 

šoli imenovati pritožbeno komisijo. Ker bo pritožbeni komisiji 1.10.2024 potekel 4-letni mandat 

je predsednica predlagala nove člane. V komisijo se imenuje najmanj 10 članov, od katerih 

mora biti več kot polovica strokovnih delavcev šole. 

Komisija se sestane v primeru pritožb v zvezi z uresničevanjem pravic in dolžnosti otroka 

oziroma učenca. Izmed članov predsednik sveta imenuje pet članov, ki odločajo v posameznem 

primeru.   

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 9-9: 

Svet šole je imenoval pritožbeno komisijo v sestavi:  

Irena Jelenc, Nataša Markelj Kosmač, Polona Maček, Petra Novak, Mateja Leskovec, Nives 

Bolčina, Andrej Mohorič, Vlasta Pečelin, Mateja Gantar, Barbara Burjek, Elizabeta Proj, 

Velida Huremović in Tina Filipič. 

 

Sklep o imenovanju pritožbene komisije je priložen zapisniku Sveta šole. 

 

 

K 11. točki: 

Obravnava in sprejem prenovljenih Pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta 

Besedo je prevzel ravnatelj in povedal, da je bilo v lanskem letu po osnovnih šolah opravljenih 

več nadzorov Šolske inšpekcije. Pravila šolskega reda in Vzgojnega načrta smo prenovili po 

priporočilih, ki so jih dali inšpektorji. Prvotna pravila so bila narejena leta 2014, zato so bila 

potrebna prenove. Ravnatelj je povedal, da so vsebino obravnavali na več sestankih, učiteljskih 

zborih, da v pravila vsebinsko niso posegali, skrajšali so jih in povzeli bistvo, dodali novitete. 

Vzgojni načrt je skrčen. 

Svet staršev je predlagal, da naj bi bili starši v začetku šolskega leta seznanjeni z vsebino.  

Po sprejetju bodo objavljena na spletni strani šole. 

 

S K L E P  št. 9-10: 

Svet šole je soglasno sprejel prenovljena Pravila šolskega reda in Vzgojnega načrta. 

 

 

K 12. točki: 

Razno 

Ravnatelj je povedal da ZOTKA- Zveza za tehnično kulturo Slovenije ni dobila odobrenih 

sredstev za sofinanciranje šolskih tekmovanj. Zato naj bi po novem za vsako tekmovanje učencu 

zaračunali 4 €. Ker pa se tekmovanj udeležuje veliko učencev, bo šola krila stroške le za učence 

8. in 9. razredov. S tem povezano pa je tudi dodeljevanje Zoisovih štipendij, saj se naj bi po 

pravilniku o dodeljevanju Zoisovih štipendij upoštevala le tista priznanja, ki so bila 

sofinancirana iz javnih sredstev (če je bil organizator tekmovanja kadarkoli v preteklih treh 

letih od datuma tekmovanja, na katerem je bil dosežen izjemni dosežek, upravičen do 

sofinanciranja). 

Starši so predlagali, da se poišče sponzorska sredstva za namen tekmovanj pri sosednjih 

podjetjih.  
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Predstavnik občine je razložil situacijo glede predelave stare kuhinje v dodatni oddelek vrtca 

in zbornico. Občina je k zadevi resno pristopila, pridobila  je gradbeno dovoljenje, tudi javni 

razpis je že pripravljen. Z deli pa bodo pričeli kasneje kot je bilo načrtovano, saj se je zadeva 

ustavila pri popisih, ki so pogoj za  javno naročilo, in kjer so odvisni od zunanjih izvajalcev. 

Finančna sredstva so v proračunu občine že zagotovljena.  

 

Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.45. 

 

 

Žiri, 10. 10. 2024 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta OŠ Žiri in VVE: 

Damijana JESENKO CAPUDER    Vida PONDELEK 


